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Vragen van het lid Leijten (SP) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de vergoeding
van hoortoestellen voor mensen met
ernstig gehoorverlies. (Ingezonden
12 augustus 2008)

1
Wat is uw reactie op de TV-uitzending
over de vergoeding van
hoortoestellen?1

2
Erkent u dat juist voor mensen met
een groot verlies aan decibel een
hoortoestel van groot belang is voor
het deelnemen aan de samenleving?
Zo ja, kunt u uw antwoord toelichten?

3
Wat is de reden dat de meerprijs van
hoortoestellen voor mensen met
groot verlies aan decibel niet meer
wordt vergoed door de
zorgverzekering?

4
Bent u van mening dat de vergoeding
voor deze mensen gegarandeerd
moet zijn? Zo ja, bent u bereid het
College voor zorgverzekeringen
advies te vragen over deze
vergoeding? Zo neen, waarom niet?

1 Hart van Nederland, 5 augustus 2008.
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